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Stiftet 24. november 1977 

 

Beretning 

Bestyrelsens sammensætning er uændret efter den 

ordinære generalforsamling. 

I foråret var bestyrelsen på besigtigelsestur i foreningens 

område. En udfordring er vores grusveje. Når bestyrelsen til 

foråret skal der træffes beslutning om hvor der er behov for 

udbedring af slidskader. På det grønne område ved 

Skovstumperne skal det vurderes om de stor piletræer skal 

beskæres. Til de grundejere der fjerner uønsket bevoksning 

i hækkene, vil der kunne betille nye planter hos 

bestyrelsen senest 5. marts.  

Der er indgået en ny aftale om vedligeholdelse af 

foreningen område. Aftalen er indgået for en fireårig 

periode, gældende fra 1. januar 2017. Det er aftalt at 

hækkene bliver bioklippet, en måde hvorpå økonomien kan 

holdes på samme niveau. 

På generalforsamlingen i 2016 kunne bestyrelsen orientere 
om dialog med Stevns Kommune, om afvandingen af 
Maelskifterne. Et møde med den kommunale forvaltning 
har ikke bragt en løsning 

Formand:  
Mogens Hansen (valgt til 2017) 
Stuven 24  
4673 Rødvig Stevns 
Mobil: 21 67 57 79 
Fastnet nr. 56 50 66 35 
Mail: lismogens@privat.dk  
 
Næstformand:  
Ingrid Valentin(valgt til 2017) 
Nordens Plads 4, 20, -08 (Skovstumperne 
38) 
2000 Frederiksberg 
Tlf.: 23 30 78 55 
Mail: himp@hansen.mail.dk 
   
Kasserer:  
Frank Droob (valgt indtil 2018) 
Stuven 13 
4683 Rødvig 
T: 20363721 Mail: frankdroob@gmail.com  
 
Sekretær:  
Mark Jensen (valgt til 2018) 
Morbærvænget 23 (Stuven 63) 

4691 Herfølge 
Tlf.: 28 79 22 42 
 mark.jensen@koege.dk 
   
Bestyrelsesmedlem: 
Kell Østerlind (valgt indtil 2017) 
Veras Allé 6 (Maelskifterne 8) 
2720 Vanløse 
M: 27594824 mail: 
kell.osterlind@gmail.com   
   
1. Suppleant Vagn Knudsen;  
2. suppleant: Ejvind Marthinussen. 
 

på sagen. Kommunen forsøger med juridiske krumspring at tørrer problemet med afvanding på 

Maelskifterne af på grundejerforeningen. Vi forsøger fortsat at finde en løsning, skulle dette ikke 

løkkes må det overvejes at søge juridisk hjælp. 

Et tilbud fra Hårlev Antenneforening om etablering af fibernet blev ikke muligt, opbakningen til 

projektet var ikke stor nok. Efterfølgende er der kommet et økonomisk bedre tilbud fra Fibia. Hvis 

69 af foreningens medlemmer tilmelder sig vil projektet blive gennemført. Tilbuddet er en del af 

den pulje på 50 millioner som SEAS-NVE har afsat til etablering af fibernet. Derfor er fristen for 

tilmelding forlænget til 31/3-2017. Tilmelding på www.fibia.dk/Pilevang 

Til nytår er der udøvet hærværk på postkasserne på Skovstumperne, ødelæggelserne er ret 

omfattende. økonomien kendes ikke på nuværende. Postkasserne er ikke forsikret. Udbedring af 

skaderne er igangsat. Beboerne på Skovstumperne bedes tjekke deres postkasser skader. 

Vi opfordrer forsat medlemmerne til at oplyse deres mail adresse til kasseren.    

Februar 2017 

Mogens Hansen       
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